

## **Disclosure**

## Resolution of the Extraordinary General Meeting

The Extraordinary General Meeting of OQ Exploration and Production Company SAOG (the "Company") was held at 3:00 pm on Tuesday, 24 June 2025, via Muscat Clearing and Depository electronic platform for convening general meetings, and accordingly the following resolution was resolved:

- Approval of the amendment of the Company's Articles of Association by adding Article No. (6) related to the Company's purchase of its shares, according to the amended and restated Articles of Association. The majority of votes were in favor of the item, with a percentage of 99.923%.

## إ<u>فصاح</u> القرار الصادر عن اجتماع الجمعية العامة غي<u>ر</u> العادية

تم عقد اجتماع الجمعية العامة غير العادية لشركة أوكيو للإشتكشاف والانتاج ش.م.ع.ع ("الشركة) في تمام الساعة الثالثة من مساء يوم الثلاثاء الموافق 24 يونيو 2025م عبر المنصة الالكترونية لإنعقاد الجمعيات التابعة لشركة مسقط للمقاصة والإيداع، وعليه تم اتخاذ القرار التالي:

الموافقة على تعديل النظام الأساسي للشركة وذلك بإضافة المادة رقم (6) والمتعلقة بشراء الشركة لأسهمها، وذلك وفقا للنظام الاساسي المعدل والمعاد صياغتة، وقد ذهبت أغلبية الاصوات لخيار موافق بنسبة 99.923%.

مع خالص التقدير والاحترام، أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع.ع

**OQ Exploration and Production S.A.O.G** 

Board Secretary

Ishaq Al Mahrougi



سحاق المحروقي

أمين السر

مسقط جراند مول صندوق البريد: ۲۰۰، الرمز البريدي:۱۰۲ مسقط - سلطنة عمان

س.ت: ۱۰٦٩٤١٧

www.oqep.om
+968 2214 2999

أوكيو للستكشاف والإنتاج ش.م.ع.ع OQ EXPLORATION AND PRODUCTION S.A.O.G